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Näen, että teknisen lautakunnan olisi pitänyt antaa lausuntonsa asiaan 
asiantuntijalautakuntana. Lausunto olisi tullut antaa sillä 
lausuntopyyntö pykälän palauttaminen ei välttämättä tarkoita ettei 
päätöksenteko asian osalta jatku kunnanhallituksessa ja edelleen 
valtuustossa.  

Vaikka valmistelussa on puutteita ja asiasta päättäminen olisi ollut 
mahdotonta, teknisen lautakunnan lausunnossa olisi voitu tuoda esille 
lautakunnan havaitsemia kysymyksiä ja huomioita asiasta päättäville 
tahoille, kuten Mirja-Liisa Tofferin muutosesityksessä tuotiin esille. 
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